
 

 

29. december 2023 

 

Agenda – 03. Januar 2024 

Deltagere: Anni Bach Zangenberg, Eivind Møller, Martin Nielsen Kraft, 
Camilla Maints Hansen, og Hanna Tómasdóttir. David Kim Rasmussen 
har meldt afbud  

1. Siden sidst, noget yderligere til dagens agenda – Alle  

Intet yderligere til dagsorden.  

 

2. Økonomi status – David. Det kører fortsat fornuftigt.  

Vi har, ca. 260.000 på driftskontoen og 200.000 på vores reservekonto 

(Forskningskontoen). Den kollektive erhvervsansvarsforsikring skal betales 

her i starten af januar, det er den største post her i starten af året. David og 

Martin holder møde i løbet af en måneds tid, da Martin skal sættes ind i 

kassererens funktioner og opgaver.  

AKTION: Martin og David  

 

3. SoMe – Martin og Camilla.  

Camilla og Martin holder et møde snart omkring SoMe, omkring planlagte 

månedlige opslag.  

      AKTION:  Martin og Camilla 



 

 

 

4. Spørgeskemaundersøgelse status – Hanna   

Hanna uploader svarene på vores spørgeskemaundersøgelse til Teams. Så 

beslutter vi i fællesskab hvilke informationer der skal med til grafikeren, og 

skal bruges i det sundhedspolitiske arbejde. Grafikeren er på ferie indtil 15. 

januar.  

AKTION: Hanna + bestyrelsen.  

 

5. Arbejdslyst Arena, status – Eivind og Hanna  

Vi blev enige om, at lave et socialt udvalg, en uafhængig gruppe, der kan stå for 

etablering af sociale tiltag. Herunder f.eks., underholdning til Fagkongres, 

Julefrokost og Nytårstaffel. Eivind har taget fat i flere medlemmer, hvor fire 

medlemmer foreløbigt har takket ja til at deltage. Når vi har alle medlemmer i 

teamet på plads, melder vi ud omkring dette i den lukkede gruppe. Vi arbejder 

fortsat fokuseret på Fællesskab, Faglighed og Fremtid. Bestyrelsen aftaler, at vi 

iværksætter et trivselsprojekt for foreningens medlemmer fra i efteråret. Mere 

om dette til årets Generalforsamling.  

AKTION: Eivind, Martin, Anni og Hanna  

 

6. Webinars –Datoer, modermærkekræft, andre?  

Vi aftaler at afholde oplæg om journalføring i uge 6, tirsdag den 6. februar, som 

Hanna afholder. Eivind vil høre sin kontakt omkring webinar om 

modermærkekræft i uge 10-11. Derudover har Eivind talt med en hos 

patienterstatningen, der gerne vil holde et webinar, som Eivind kontakter.  

             AKTION: Eivind og Hanna 



 

 

7. Folkemødet. Vi får vores eget telt. Planer og program – Anni  

Vi har fået mulighed for en stand på Bornholm, og afventer at kunne bestille 

telt i 6x6 meter. Anni holder øje med hvornår dette bliver muligt. Vi er 

forpligtiget til at afholde mindst en debat om dagen og er allerede i gang med 

at planlægge debatter og oplæg.  

      AKTION: Anni, Eivind og Hanna 

 

8. Halvdagskonference. Opfølgning, invitationer, runner? – Eivind, Anni og 

Hanna   

Der er sendt invitationer til over 100 aktører, og vi fortsætter med at invitere 

relevante aktører. Lokationen og alle oplæg er der styr på. Da vi ikke bliver flere 

end ca. 40, har vi ikke behov for en runner på dagen.   

            AKTION: Hanna og den samlede bestyrelse  

 

9. Merchandise for Danske Osteopater. Status - Eivind   

Eivind afventer at høre nærmere.  

            AKTION:  Eivind  

 

10. Arrangementer i DO regi. Min. antal deltagere - policy?  

Årets Nytårstaffel i Nørresundby er blevet aflyst, da der kun var 4 tilmeldte. Vi 

aftaler at der som minimum bør være 10 deltagere til de forskellige 

arrangementer, for at gennemføre.  

 



 

 

 

11. Fagkongres april 2024, GF. Har vi behov for vedtægtsændringer? Afstemninger, 

og valg – proces?  

Eivind er på valg til næste år og bestyrelsen bliver enige om, at Eivind 

indstilles til valg. Hanna er også på valg, hvilket bestyrelsen også er enige om, 

at indstille til formandsposten. Bestyrelsen indstiller desuden Camilla til valg 

som bestyrelsesmedlem, da David ønsker ikke genvalg. Vi har derudover 

kontingentforhøjelse til afstemning, samt nedsat kontingent under barsel og 

sygeorlov. Vores forslag er, at man kan opnå refusion på 60% pr. måned i 

maksimum et år, både mænd og kvinder under barsel – samt under evt. 

sygeorlov. Forslaget præsenteres til årets Generalforsamling. Vi afholder et 

onlinemøde med udgangspunkt i spørgeskemaundersøgelsen inden årets 

Generalforsamling. Eivind udarbejder et forslag til kontingentforhøjelse der 

også præsenteres til onlinemødet. Afstemning via fuldmagt foregår på samme 

måde som sidste år, hvor afstemningen i år sendes til Etisk Råd, og de der er 

tilstede på GF stemmer elektronisk via QR kode til selve GF.  

      AKTION: Hanna og Eivind 

 

12. Kursusudbydere på DO’s hjemmeside. Forslag: at kursusudbydere kan 

annoncere kurser via vores hjemmeside, kort beskrivelse og så link til deres 

egen side/tilmelding.  

Vi aftaler at vores medlemmer kan annoncere på vores hjemmeside, et kort 

oplæg med billede og link. Prisen svarer til omkostningerne, 1.200 kr., for 

medlemmer. Pris for eksterne udbydere bliver 2.000.  

AKTION: Hanna 



 

 

13. Nytårstaffel i Nordjylland  

Desværre aflyst pga. for få tilmeldte. Anni og Hanna mødes til arbejdsdag den 

lørdag.  

AKTION: Hanna og Anni 

 

14. Hjemmesiden og medlemsdatabase. Status – Eivind    

Eivind har indhentet tilbud for at sammenligne med det tilbud vi har fået fra 

vores webadmin, Pelle, og vi har fået bekræftet at Pelles tilbud i den grad er 

konkurrencedygtigt.  Eivind kontakter Pelle mhp. at iværksætte processen. 

AKTION: Eivind 

 

15. IJOM – tilbud til medlemmer.  

Bestyrelsen beslutter at vi tegner et online abonnement for alle medlemmer, så 

snart aftalen er på plads fra Osteopathy Europe (OE). Så alle DO’s medlemmer 

får online adgang til International Journal of Osteopathic Medicine (IJOM).   

AKTION: Hanna 

 

16. OE Spring Conference & AGM in Milan 2024. Hvem skal med fra DO?  

Camilla undersøger om hun kan deltage, og ellers tager Anni afsted.  

      AKTION: Camilla  

 

 


